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Abstract (en)
A hinge, especially a folding-door hinge, with a hinge arm (6) which can be mounted on a furniture part by means of a baseplate (13). The hinge
arm (6) is adjustable on the baseplate (13) in two dimensions and is connected to a hinge pot (8) via at least one pivot axle (10). The end (18) of the
hinge arm (6) facing the pivot axle (10) is angled, and mounted at this end (18) is a linearly displaceable extension part (7) which carries the pivot
axle (10). <IMAGE>

Abstract (de)
Ein Scharnier, insbesondere Falttürenscharnier, mit einem Scharnierarm (6), der mittels einer Grundplatte (13) an einem Möbelteil montierbar
ist. Der Scharnierarm (6) ist auf der Grundplatte (13) in zwei Dimensionen verstellbar und über mindestens eine Gelenkachse (10) mit einem
Scharniertopf (8) verbunden. Das der Gelenkachse (10) zugewendete Ende (18) des Scharnierarmes (6) ist abgewinkelt und an diesem Ende (18)
ist ein linear verschiebbarer Verlängerungsteil (7) gelagert, der die Gelenkachse (10) trägt. <IMAGE>
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